

MØDEREFERAT



Møde: Bestyrelsesmøde, Ensted sogns Lokaråd

Tid / Sted: 03/12-2020 kl. 19.00-21.00, Online via Webex Meet

Deltagere: Hans Vigen (HV), Heidi Aakjær Nissen (HN), Kim Gude-Hansen (KH), Lars Hauerberg Damkjær (LH), Gert Staugaard (GS), Lars Dall (LD)

Fraværende: Ingen

Emne #	Beskrivelse	Hvem	Deadline
1	<p>Siden sidst</p> <p>Referat fra senest møde blev gennemgået, og åbne emner lukket.</p> <p>Beslutning</p> <p>Ingen</p>		
2	<p>Lokalplansforslag 135</p> <p>Kommunen er nu klar til den politiske proces omkring lokalplansforslaget. Der er lagt op til en høringsperiode fra 06/01-2021 – 06/03-2021.</p> <p>Beslutning</p> <p>Vi afholder Borgermøde 07/02-2021 kl. 14.00, for afklaring af, om lokalområdet ønsker at afgive hørings svar ifm. lokalplansforslaget.</p> <p>Vi forsøger at skaffe kopi af lokalplansforslaget før d. 06/01-2020.</p>	LD	24/12-2020
3	<p>Storedamsprojekt</p> <p>Vi har ansøgt bæredygtighedspuljen om midler til en fornyelse af Storedammen. Projektet er sat, sammen med A78 arkitekter, og kommunens konsulent Katrine Turner.</p> <p>Status på ansøgningen er p.t. at teknik-/Miljøudvalget har godkendt vores ansøgning, der nu afventer økonomiudvalgets endelige beslutning primo januar 2021.</p> <p>Vi har ansøgt om ca. 1,2 mio. DKK</p>		

MØDEREFERAT



	<p>Vi skal selv finansiere ca. 400.000 DKK / Resten af de nødvendige midler til projektet.</p> <p>Beslutning</p> <p>Det forventes at de 400.000 DKK skal dækkes via ansøgninger til diverse fonde.</p> <p><u>Projektgruppe</u> Det er besluttet at oprette en projektgruppe, der står for den videre behandling. Gruppen består af:</p> <ul style="list-style-type: none">• Lars Damkjær• Kim Gude-Hansen• Hans Vigen <p>Der indhentes erfaringer fra lignende projekt i Lejre Kommune.</p>	LH	06/01-2021
4	<p>Stubbækvej / Stubbæk Skolegade</p> <p>Der er indgået en del forslag fra borgere i lokalområdet vedr. Stubbækvej/Stubbæk Skolegade.</p> <p>Beslutning</p> <p>Det er besluttet at lokalrådet vil engagere sig i dette projekt. Emnet tages op på borgermødet d. 07/02-2021 Rasmus Elkjær kontaktes for umiddelbar vurdering af vores muligheder, samt at han gerne må deltage d. 07/02-2021</p>	ALLE HN	07/02-2021 06/01-2021
5	<p>Kondisti / Hjertestri</p> <p>Det viser sig, at der allerede er opsat et projekt, udenfor lokalrådets regi.</p> <p>Beslutning</p> <p>Det er besluttet at lokalrådet vil engagere sig i dette projekt. Emnet tages op på borgermødet d. 07/02-2021</p> <p>Det undersøges med den gruppe der allerede er i gang, hvor langt de er i projektet - Mette Bendix er tovholder, og får taletid på borgermødet.</p>	ALLE HV	07/02-2021 06/01-2021

MØDEREFERAT



6	<p>Julebelysning i Stubbæk</p> <p>Grundet facebook-opslag er der spurgt, om Lokalrådet vil engagere sig i at skabe julebelysning i området.</p> <p>Beslutning</p> <p>Vi skyder ideen retur til forslagsstillerne via lokalrådets Facebook. Lokalrådet stiller gerne op med administration, hvis nogen i lokalområdet gerne vil engagere sig.</p>	LD	06/12-2020
7	<p>Evt.</p> <p>Ide fra KH: Lokalrådets rolle skal endeligt offentliggøres på borgermødet d. 07/02-2021</p> <p>Beslutning</p> <p>Ingen</p>		
8	<p>Næste møde</p> <p>Der indkaldes til næste bestyrelsesmøde, så snart lokalplansforslag 135 foreligger. Det tilstræbes, at mødet afholdes senest i uge 1/2021 så vi har tid til at indkalde til borgermøde d. 07/02-2021 efter mødet.</p>	LD	31/12-2020